
Z Á P I S 

 14. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 19. července 2022 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 14. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Dálniční odpočívka Soběslav 

2. Rozpracování usnesení z 20. zasedání ZM 

3. Výběrové řízení – kanalizace Ohrady 

4. Pozemky, smlouvy 

a) OSAM TRADE, s. r. o., ČB – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (osvětlení městské věže 

a kostela) 

b) Milan Moc-GIPS, Soběslav – montáž sádrokartonů (Senior-dům) 

c) Roman Šavrda – elektroinstalace, Třebiště – elektroinstalace (Senior-dům) 

d) KT/25/2022 – JčK ČB – smlouva o poskytnutí dotace (zásahové oděvy pro SDH 

Soběslav) 

e) KT/26/2022 – AutoCont, a. s., ČB – kupní smlouva na pořízení Firewallu pro MěÚ 

f) OŽP/1/2022 – Lesprojekt Stará Boleslav, s. r. o., Brandýs n/L. – dodatek č. 1 

(zpracování LHO) 

g) OOSM/56/2022 – Jana a Miloš Vojtovi, Soběslav – smlouva o nájmu části pozemku 

5. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 13. jednání RM ze dne 21. června 

2022 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Michal Pánek  

a Mgr. Alena Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Dálniční odpočívka Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

V návaznosti na jednání RM dne 12. 4. 2022 a ZM dne 26. 4. 2022 předložili přítomní 

zástupci ŘSD, Praha, Ing. Benovič, Ing. Veverka a Ing. Semanová záměr vybudování 

oboustranné dálniční odpočívky v původním návrhu umístění – u rybníka Nadýmač. Zástupci 

ŘSD se negativně vyjádřili k městem navrhovaným variantám. V současnosti probíhá 

zjišťovací řízení EIA, které bude dokončeno v srpnu letošního roku. ŘSD zároveň zpracovává 

analýzu potřebnosti parkovacích míst, která by měla být dokončena do konce roku 2022. 

RM zásadně nesouhlasí s variantou prosazovanou ŘSD, Praha, a vznesla požadavek na 

prověření možnosti realizace varianty č. 2 (v blízkosti sjezdu na J. Hradec) předložené na 

společném jednání se zástupci ŘSD na Krajském úřadě v Č. Budějovicích dne 8. 4. 2022. 

Jednání mezi městem a ŘSD budou dále pokračovat.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/182/2022. 
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2.  Rozpracování usnesení z 20. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení z 20. zasedání ZM, které se 

konalo 28. 6. 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/183/2022. 

3.  Výběrové řízení – kanalizace Ohrady 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu  

RTi Czech, s. r. o., Soběslav, která podala nejvýhodnější nabídku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/184/2022. 

4.  Pozemky, smlouvy 

OSAM TRADE, s. r. o., ČB – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (osvětlení městské věže  

a kostela) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/185/2022. 

Milan Moc-GIPS, Soběslav – montáž sádrokartonů (Senior-dům) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh smlouvy o dílo 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/186/2022. 

Roman Šavrda – elektroinstalace, Třebiště – elektroinstalace (Senior-dům) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Návrh smlouvy o dílo 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/187/2022. 

JčK ČB – smlouva o poskytnutí dotace (zásahové oděvy pro SDH Soběslav) 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: KT/25/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/188/2022. 

AutoCont, a. s., ČB – kupní smlouva na pořízení Firewallu pro MěÚ 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/26/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené kupní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/189/2022. 
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Lesprojekt Stará Boleslav, s. r. o., Brandýs n/L. – dodatek č. 1 (zpracování LHO) 

Předložila: Ing. Marie Staňková – vedoucí OŽP MěÚ 

Příloha: OŽP/1/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/190/2022. 

Jana a Miloš Vojtovi, Soběslav – smlouva o nájmu části pozemku (parc. č. 1878/1) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/56/2022 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené nájemní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/191/2022. 

5.  Různé 

HZS JčK – darovací smlouva 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/27/2022 

V návaznosti na usnesení ZM č. 20/159/2022 ze dne 28. 6. 2022 předložen návrh na uzavření 

darovací smlouvy. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/192/2022. 

Ing. M. Pantoflíček – Projektová a poradenská činnost, Soběslav – smlouva o dílo (PD 

„Přístavba zázemí sportovního zařízení“) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/193/2022. 

Spilka a Říha, s. r. o., Soběslav – dodatek č. 1 k SOD „Stavební úpravy ul. P. Voka 

v Soběslavi“ 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/194/2022. 

SMS, s. r. o. – změna rozpočtu na rok 2022 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Úprava rozpočtu 

V návaznosti na usnesení ZM č. 20/157/2022 ze dne 28. 6. 2022 předložena změna rozpočtu 

SMS, s. r. o., na letošní rok. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 14/195/2022. 

Změna termínu jednání RM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh na změnu termínu příštího jednání RM z 16. 8. na 23. 8. 2022. RM 

s návrhem souhlasila. 

Dále RM vzala na vědomí informaci tajemníka MěÚ týkající se: 

 Průběhu výběrového řízení na pozici vedoucího OVRR MěÚ. Návrh na jmenování 

bude předložen na příštím jednání RM, do doby nástupu nového vedoucího bude 

zastupováním odboru pověřena Ing. arch. Dagmar Buzu, vedoucí oddělení územního 

plánování a památkové péče OVRR MěÚ. 
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Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o připomínkách podaných Výborem pro rozvoj PZ Soběslav a jeho členy 

k posouzení vlivu na životní prostředí (EIA) záměru PZ Soběslav. 

Mgr. Michal Pánek 

 Informoval o škodách způsobených bouřkou v noci z 29. na 30. 6. 2022 v areálu 

plovárny a sportovním areálu. Poškození tenisové haly bude řešeno jako škodní 

událost. 

Michal Turek 

 Dotaz na situaci ohledně odstranění stromů padlých či poškozených vlivem bouřky  

29. 6. 2022. Tajemník MěÚ – většina stromů je již odstraněna, v současnosti probíhá 

odvoz a likvidace dřevní hmoty, následně proběhne odborné posouzení poškozených 

stromů. 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:15 hodin.  

 

 


